
PROTOKOLL 
Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2017-04-24 

 

 

 

Närvarande;  

A: Anneli Wikberg 

B: Annika Petersson 

C: ej närvarande 

D: Magnus Delle 

E: Thorsten Thorstensson 

F: Robert Nilsson 

G: Mille Cavadrovska 

H: Ewon Wall 

 

 

Styrelsen konstituerar sig enligt följande; 

Länga A;  Anneli Wikberg Vice Ordförande, ansvarig hemsidan 

Länga B; Annika Petersson Sekreterare, Städdag 

Länga C;  Susanna Wikfeldt ansvarig Städdag 

Länga D; Magnus Delle Kassör 

Länga E; Thorsten Thorstensson ansvarig Miljöhuset 

Länga F; Robert Nilsson ansvarig Avfuktare 

Länga G; Mille Cavdarovski ansvarig Gatubelysning 

Länga H; Ewon Wall  Ordförande 

 

 

Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll 

 

Ekonomi 

Ekonomin är stabil, vår kassör meddelar att har ett överskott om ca 130 000 kronor, i slutet av 

mars 2017.  

 

Fibernät 

Styrelsen har för avsikt att ta fram ytterligare information i frågan om införande av ett öppet 

fibernät och har tillsatt en arbetsgrupp om fyra personer, som består av Ewon Wall, Robert 

Nilsson, Anneli Wikberg samt Thorsten Thorstensson.  

 

 

Underhållsplan 

Efter Årsmötesbeslut 2017 kommer vi byta ut de vattenavstängnings-ventiler som leder in till 

Längor och som tidigare inte är bytta. Thorsten Thorstensson kommer att ansvara för att 

begära in offerter för det arbetet av två olika företag. 

  

 

Miljöhuset 

Vårt miljöhus har drabbats av någon form av fukt vilket garantin gäller för och kommer att 

åtgärdas. Bertil Stridh tar kontakt med berört företag. 

De kärl som är mest smutsiga kommer att rengöras under våren. 



 

Avfuktare 

Länga G:s avfuktare har gått i sönder och är nu lagad till en kostnad av 6975 kronor vilket 

debiteras och betalas av Samfälligheten. 

I länga C har man nu fått ordning på debiteringen för strömförbrukningen.  

Till hösten kommer vi i samband med besiktning och service av avfuktarna begära offert på 

att få de ”gamla” ventilationskanalerna in till samtliga grunder besiktigade och vid behov 

tätade på nytt, då tätningen troligtvis, delvis är uppätet av något djur. Hans Nelson, hus 102, 

meddelar att smeden som vi beställt luckor av, till krypgrunden, är på gång att sätta upp dessa 

inom det närmaste. 

 

Städdag 

Städdagen är den 13 maj kl.9. En större container är beställd och kommer att stå vid den övre 

kvadranten. Korvgrillning som vanligt, runt klockan 11. Vill återigen påpeka, endast 

trädgårdsavfall i containern. 

Gräsmatta längs Kronogårdsgatan  
Några nya buskar köps inte in till vår-städdagen, däremot bör de buskar som överlevt flyttas 

nedåt, intill de större buskarna. Detta underlättar också gräsklippningen. Jord, gräsfrö och 

gödsel till gräsmattan utmed Kronogårdsgatan köps in av Magnus Delle.  

Garagetaken 

Det åligger samtliga fastighetsägare att kontrollera om garagetaket i sitt garage läcker. Om det 

gör det måste det till en ”lagning” av taket. Genom att fylla skarven tvärs takplåtarna med 

tätningsmassa. De med garage i en länga med synligt läckage hjälps åt med arbetet. Hasse och 

Jonas har lagat några av taken i de garagen längst upp, vilket verkar ha utfallit väl. 

Förhoppningsvis kan de tala om hur man gör. 

Garageportar 

Några garageportar har fått åverkan, någon så illa att man fick byta ut porten och några portar 

har varit svåra att stänga. Länsförsäkringar är kontaktade.  

Sandlådorna 

Ny sand till sandlådorna på båda innergårdarna skall beställas. Den gamla sanden körs ut till 

rabatter och gräsmattor (egna och mot Kronogårdsgaten). 

 

Brandskydd 

Styrelsen är enig om att de brandskydd som krävs på vindarna är ett gemensamt 

”längaprojekt”, således ligger samordning av detta på varje länga. 

 

Styrelsemöte 

Nästa ordinarie styrelsemöte är den 29 maj kl. 19, i hus 70. 

 

 

Protokollförare;  Justeras av; 

 

 

 

Annika Petersson  Ewon Wall 

 


